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Z á p i s  

ze zasedání Valné hromady Svazku obcí Podoubraví, které se uskutečnilo  

dne 1. 10. 2024 od 15:30 hodin v Podmoklanech, kulturní dům 

 

Přítomni:   

Součtem zástupců dle prezenční listiny bylo ověřeno, že na zasedání Valné hromady jsou 

přítomni zástupci 16 obcí, tj. 55,17 % z celkového počtu členských obcí Svazku obcí 

Podoubraví a setkání je tedy usnášeníschopné. 

 

Program jednání:  

1) Zahájení, schválení programu 

2) Ověřovatelé zápisu 

3) Hospic a poradna Mezi stromy, z. s. – prezentace sociálních služeb, PhDr. Ludmila 

Novotná 

4) Informace AVE k identifikačnímu systému odpadů 

5) Postup předfinancování společného projektu „Posílení separace odpadů v obcích Svazku 

obcí Podoubraví“ 

6) Změna stanov Svazku obcí Podoubraví 

7) Zhodnocení Podoubravského víceboje a jeho organizace 

8) Různé  

9) Diskuse 

10) Závěr 

 

1. Zahájení, schválení programu 

Pan Starý zahájil jednání v 15:30 hodin, poděkoval paní Němcové za uspořádání Valné hromady 

v Podmoklanech a přivítal hosty: paní doktorku Ludmilu Novotnou a zástupkyni firmy AVE 

Žďár nad Sázavou paní Ing. Ivu Zeroníkovou. Paní Němcová, starostka obce Podmoklany, též 

přítomné zástupce přivítala.  

 

K navrženému programu nebyly vzneseny žádné připomínky, proto navrhl hlasovat o schválení 

předloženého programu jednání. Zapisovatelkou jednání valné hromady dne 1. 10. 2024 navrhl 

Soňu Zvolánkovou. 

 

Usnesení 17:  

Valná hromada schvaluje program jednání a zapisovatele. 

 

Pro: 16  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

2. Ověřovatelé zápisu 

Pan Starý navrhl ověřovatele zápisu: 

Ing. Bohumír Nikl – starosta města Ždírec nad Doubravou 

Dagmar Vaňková – starostka obce Jeřišna 

 

Usnesení 18:  

Valná hromada schvaluje ověřovatele zápisu. 
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Pro: 16 Proti: 0   Zdržel: 0 

 

3. Hospic a poradna Mezi stromy, z. s. – prezentace sociálních služeb, PhDr. Ludmila 

Novotná 

V rámci tohoto bodu paní PhDr. Novotná prezentovala sociální služby Hospice a poradny Mezi 

stromy, z. s.  

 

4. Informace AVE k identifikačnímu systému odpadů 

Předseda předal slovo zástupkyni firmy AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. paní Ing. 

Zeroníkové. Seznámila nás s provozem identifikačního systému. Obce z našeho mikroregionu i 

nadále usilují o zajištění plné funkčnosti identifikačního systému, aby procesy fungovaly 

efektivně. V současné době však na trhu není žádný dodavatel softwaru, který by plně splňoval 

naše požadavky. Společně tedy budeme pracovat na hledání vhodného řešení, které by 

odpovídalo našim potřebám. 

Paní Vaňková informovala, že zástupci SVOP, společně se zástupci firmy AVE absolvovali v 

červenci pracovní setkání v Buštěhradu, kde mají zaveden identifikační systém odpadů. Uvedla, 

jak v Buštěhradu odpadové hospodářství funguje a popsala jejich zkušenosti. Dále navrhla, aby 

SVOP, i ve spolupráci s AVE, začal více informovat o přínosech kvalitního a intenzivního 

třídění. Kancelář SVOP zajistí potřebné.  

 

5. Postup předfinancování společného projektu „Posílení separace odpadů v obcích Svazku 

obcí Podoubraví“ 

Paní Zvolánková informovala o postupu předfinancování společného projektu „Posílení separace 

odpadů v obcích Svazku obcí Podoubraví“. Informace byly na obce z časových důvodů 

rozeslány po projednání na představenstvu SVOP. Aktuálně probíhá schvalování 

veřejnoprávních smluv na zastupitelstvech obcí, které jsou do projektu zapojeny. Vše musí být 

odsouhlaseno nejpozději do 25. října 2024, abychom splnily termín podpisu smlouvy s vítězným 

dodavatelem, firmou ELKOPLAST CZ s.r.o. se sídlem Štefánikova 2664, 760 01 Zlín, IČO: 

25347942.  K podpisu veřejnoprávní smlouvy ze strany SVOP dojde až poté, kdy si obce tuto 

smlouvu na svém zasedání schválí. Obce tedy projekt předfinancují, tj. poskytnou prostředky 

mikroregionu bezúročně, ve výši dotace 70 %. Po přijetí dotačních prostředků tyto „půjčky“ 

obcím vrátíme. Dokončení realizace projektu je plánováno na cca březen–duben 2025. 

Spoluúčast (jejich vlastní podíl) 30 % obcím klasicky vyfakturujeme. Majetek bude po dobu 

udržitelnosti 5 let mikroregionu, obci žádný majetek nevzniká. Mikroregionu vznikne majetek, 

který bude v celkové své výši 100 % na kartě majetku dotován, jak ze strany poskytovatele 

dotace, tak z obce. Veškerý předmět dotace bude po dobu udržitelnosti v majetku SVOP (5 let), s 

obcemi bude uzavřena Smlouva o výpůjčce. Po ukončení doby udržitelnosti přejde bezplatně 

veškerý majetek do majetku obcí. Návrh Smlouvy o výpůjčce byl obcím rozeslán.  

 

Dále informovala, že dle požadavku obce Maleč dojde k optimalizaci navrženého technického 

řešení u RE-USE centra. Dodatkem č. 1 se na základě vzájemné dohody smluvních stran mění 

článek 5 odst. 5.1 a to ve vztahu ke kupní ceně a v souladu se změnovým listem č. 1, který tvoří 

přílohu č. 1 této kupní smlouvy. Celková cena v Kč včetně DPH dle dodatku č. 1 činí 7 793 489 

Kč. Tato změna se finančně dotkne pouze obce Maleč.  

 

Usnesení 19:  

Valná hromada SVOP bere na vědomí schválený postup předfinancování společného projektu 

„Posílení separace odpadů v obcích Svazku obcí Podoubraví“. Valná hromada SVOP schvaluje 

„Smlouvu o výpůjčce mezi SVOP a obcí“ v předloženém znění s každou obcí, která je do 

projektu zapojena. Valná hromada SVOP schvaluje uzavření Dodatku č. 1 kupní smlouvy s 
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firmou ELKOPLAST CZ s.r.o. se sídlem Štefánikova 2664, 760 01 Zlín, IČO: 25347942 a 

zároveň ukládá panu předsedovi SVOP podepsat smlouvu v předloženém znění.  

 

Pro: 16 Proti: 0   Zdržel: 0 

 

6. Změna stanov Svazku obcí Podoubraví 

Tento bod bude projednán na příští VH z důvodu neprojednání této změny na zasedání 

zastupitelstva obce Havlíčkova Borová.  

 

7. Zhodnocení Podoubravského víceboje a jeho organizace 

Obec Klokočov hostila v sobotu 7. září 2024 již 17. ročník Podoubravského víceboje. Celkové 

vítězství patřilo týmu z Libice n. D., na druhém místě skončila Klokočov, třetí byl tým ze 

Slavětína. Paní starostce Zárubové a všem, kteří se na přípravě víceboje podíleli, děkujeme za 

výbornou organizaci a přátelskou atmosféru. Příští ročník tohoto klání se uskuteční 6. září 2025 

ve Vilémově. 

 

8. Různé 

 

a) Školení digitalizace úředních dokumentů 

Paní Benáková informovala, že MěÚ Chotěboř pořádá v úterý 8. října v městské knihovně pro 

své zaměstnance školení digitalizace úředních dokumentů. MěÚ Chotěboř zároveň nabízí toto 

školení i zástupcům obcí v Podoubraví. Začátek je v kině od 9 hodin, plánuje se přestávka na 

oběd a předpokládaný konec ve 14 hodin. Školí známá lektorka Mgr. Ida Kárná, tajemnice 

z Bílovic nad Svitavou. Důvodem školení je plná účinnost Zákona o právu na digitální služby od 

1. 2. 2025. Témata: Digitální dokumenty, digitální spisy, hybridní spisy, elektronické podpisy, 

časová razítka, autorizovaná konverze dokumentů, občanka v mobilu, plné moci ve stavebním 

řízení apod. 

 
9. Diskuse 

Diskusi vedli zástupci obcí ke každému bodu zvlášť. 

 

10. Závěr 

Předsedající poděkoval panu Štěrbovi za uspořádání této Valné hromady v Podmoklanech a 

poděkoval přítomným za účast na Valné hromadě. Jednání bylo v 17:30 hodin ukončeno. 

 

Ověřil elektronicky: Ing. Bohumír Nikl – starosta města Ždírec nad Doubravou 

 

Ověřil elektronicky: Dagmar Vaňková – starostka obce Jeřišno 

 

V Podmoklanech 1. 10. 2024     Zapsala: Soňa Zvolánková, DiS. 


